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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-2 
Rijeka,  13.01.2021. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 24. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
24. sjednica VMO Draga održana je 13.01.2021. s početkom u 16,00 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov, član VMO  
 

Ostali nazočni  

 Ivan Lisac 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Izvješće o radu Vijeća MO Draga za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2020.  
2. Izvještaj o provedenom planiranom programu – Maškare u Dragi 
3. Pokretanje peticije protiv najavljene izgradnje termoelektrane pogonjene na gorivo iz 

otpada na području bivše vojarne Draga 
4. Komunalna problematika 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  

 
AD 1 
Predsjednik informira da je u obvezi Vijeća izrada Izvještaja o radu Vijeća za proteklu godinu, 
koja se dostavlja Odjelu za gradsku samoupravu i upravu. Izvještaj sadrži ostvarene aktivnosti 
Vijeća mjesnog odbora iz usvojenog programa i plana rada Vijeća mjesnog odbora za razdoblje 
od 01.01.2020. do 31.12.2020. Izvješće sačinjava; financijske podatke o utrošenim sredstvima 
za pojedine aktivnosti s prikazom izvora sredstava kao i za koje aktivnosti i programe i u kojem 
iznosu su pojedina sredstva korištena, te je temeljem navedenog i pripremljen Izvještaj o radu 
Vijeća MO Sv. Draga za 2020. godinu. 
Zaključak:  
VMO Draga jednoglasno je usvojilo pripremljeni Izvještaj o radu Vijeća Mjesnog odbora Draga 
za razdoblje od 01.01.2020. do 31.12.2020. godinu. 
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AD 2 
Predsjednik podsjeća da je planirano da se u siječnju – veljači 2021. godine održi programska 
aktivnost pod nazivom Maškare u Dragi (dječji maškarani ples). Za planiranu programsku 
aktivnost bilo je osigurano 1.200,00 kn. Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane 
epidemijom COVID-19, te preporukama HZZJZ–a o izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba 
u zatvorenim prostorima programsku aktivnost nije moguće održati. 
Zaključak:  
VMO Draga jednoglasno se složilo da se odustaje od realizacije programske aktivnosti pod 
nazivom Maškare u Dragi (dječji maškarani ples).  
 
 
AD 3 
Vijeće Mjesnog odbora Draga smatra da je nedopustivo da se na navedenom području sagradi 
bilo kakav oblik spalionice smeća, energane ili odlagalište otpada s obzirom da se prije svega 
radi o vodozaštitnom području, a takvo bi postrojenje zbog ispuštanja otrovnih plinova imalo 
štetan utjecaj i na stanovništvo u promjeru od 3 do 5 kilometara i da bi zagađenjima iz spalionice 
u Dragi  bilo izloženo  4 vrtića (na udaljenosti su manje od 1km), 4 osnovne škole (OŠ Gornja 
Vežica bi bila udaljena  od spalionice svega 500 m zračne linije), sveučilišni kampus, KBC 
Sušak, te više sportskih objekata na Sušaku, a istom bi bili izloženi i stanovnici Orehovice, 
Pašca, Svilnog, Kostrene i Bakra. Dakle ovim zagađenjem bi bilo ugroženo cca 40 000 
stanovnika istočnog dijela Rijeke i okolnih naselja.  
Stoga je potrebno pristupiti daljnjim aktivnosti uključivši i mještane naselja Drage i okolnih 
naselja u sakupljanju potpisa - peticije protiv izgradnje termoelektrane na otpad.  
Predsjednik upoznaje da je telefonski kontaktirao s predsjednicima Vijeća okolnih mjesnih 
odbora kako bi ih informirao da će se njihovim Vijećima MO dostaviti mail s pozivom za  
zajedničko djelovanje i potpisivanje peticije protiv najavljene izgradnje termoelektrane 
pogonjene na gorivo iz otpada na području bivše vojarne Draga koja bi kao gorivo rabila otpad 
iz Županijskoga centra za gospodarenje otpadom „Marišćina“. 
Predsjednik se zahvalio gosp. Ivanu Liscu, predstavniku građanske inicijative “stop spalionici 
otpada” što se je odazvao na sjednicu i uključio se u daljnjim aktivnostima i pripremi peticije 
kojom će se pozvati mještani da glasaju protiv izgradnje teremoelektrane – energane na gorivo 
iz otpada u Draškoj dolini. 
Prema daljnjem dogovoru donesen je sljedeći 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se kreće s peticijom građana, gospodin Ivan Lisac 
pripremiti će tekst koji će se prezentirati prilikom sakupljanja potpisa peticije i letak koji će  se 
postaviti po Dragi i okolnim mjestima te dijeliti uokolo. 
Viktorija Vlahov pripremiti će tekst poziva za članove susjednih VMO i izrađenom tabelom za 
sakupljanje potpisa peticije. 
MO Gornjoj Vežici, MO Podvežici, MO Grad Trsatu, MO Vojaku, MO Sv. Kuzmu, MO Bulevardu, 
MO Orehovici, MO Krimeji MO Pećinama, MO Pašcu i MO Svilnu dostaviti će se poziv da podrže 
peticiju i sudjeluju zajedno sa MO Draga u svim budućim incijativama protiv izgradnje ovog 
postrojenja. Potpisi će se skupljati putem online peticije ili u dostavljenu tabelicu  - peticiju u koju 
će se naknadno nakon online peticije upisivati redni brojevi. Kontakt osoba za pojašnjenja je 
predsjednik. U prilogu će se dostaviti: poziv članovima VMO, letak o peticiji, dopis uz peticiju, 
peticija za potpis, dopis – odgovor koji je Vijeće MO Draga dobio od Upravnog odjela za 
regionalni razvoj, infrastrukturu i upravljanje projektima. 
Peticija se može potpisati i putem interneta na sljedećim linkovima: 
https://www.peticija24.com/peticija_protiv_izgradnje_termoelektrane_pogonjene_na_gorivo_iz
_otpada_na_podruju_suake_drage 
I link ove FB grupe : 
https://www.facebook.com/groups/807829469795292/?ref=share 
 
 
AD 4 
Vijeće je informirano o sljedećem: 

 Dostavljana je informacija prema HŽ-u da su na lokaciji Tomasići kbr.5 i Gušć 57 na pruzi 
uočene ranjene srne, te je veterinarska služba postupila po nalogu Hž-a i isto je riješeno. 

https://www.facebook.com/groups/807829469795292/?ref=share
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  Dostavljena je požurnica prema Odjelu gradske uprave za komunalni sustav u svezi 
dostavljenog zahtjev za rješavanje odvodnje oborinske vode u Gornjim Tijanima. 
Dobiven je odgovor da je mail Vijeća MO od 24.11.2020. proslijeđen odgovornoj osobi iz Luka 
Rijeka. Do sada nije dobiven odgovor, prilikom dobivanja bilo kakve informacije, ista će se  
proslijediti Vijeću MO putem e-maila. 

 Dostavljena je prijava prema komunalnom redarstvu i Rijeka Prometu da na glavnoj draškoj 
prometnici na više mjesta postoje prekopi javne površine (Brig 82 i Tijani 8) koji nakon izvođenja 
radova dugo stoje nedovršeni, te su privremeno sanirane samo slojem betona pa dolazi do 
oštećenja betonske podloge koje predstavljaju opasnost za vozače u prometu. Zatražena je 
provjera i postupanje. 

 Dostavljen je komunalnom redarstvu mail mještanke s primjedbom o postupanju 
neodgovornih vlasnika pasa, koji izvode svoje kućne ljubimce na za to nepredviđena mjesta, a 
pri tome ne počiste. Napomenuto je da se s navedenom primjedbom Vijeće Mjesnog odbora 
Draga u potpunosti slaže, međutim Vijeće nema ovlasti za  bilo kakvim postupanjem već jedino 
može konstatirati da je takvo ponašanje vlasnika pasa odraz njihove osobne nekulture (u prilogu 
su dostavljene slike o stanju kom. nereda na sportskom igralištu u Dragi i spomen parku). 
Vijeće Mjesnog odbora zatražilo je od komunalnog redarstva da temeljem Odluke o uvjetima i 
načinu držanja kućnih ljubimaca poduzmu mjere u njihovoj nadležnosti, te da se izvrši pojačan 
nadzor na području mjesnog odbora Draga (na sportskom igralištu, spomen parku, oko 
Hrvatskog doma Draga, na nerazvrstanoj cesti i putićima na Brigu, od Brodokomercovog dućana 
prema Pelinovoj Gori). 
Nadalje se je Vijeće MO pozvalo na održan sastanak dana 05.11.2020. u Hrvatskom domu 
Draga s II Policijskom postajom Rijeka na temu međuresorne suradnje i koordinacije sa mjesnim 
odborima na kojoj je vezano za ovakav problem ravnatelj komunalnog redarstva sugerirao da bi 
bilo poželjno da se ponovo pokrene suradnja s policijom kada jedan redar i jedan policajac 
obilaze teren vezano uz Zakon o zaštiti životinja, Spomenuto je da je komunalno redarstvo 
voljno dati jednog djelatnika i vozilo, te da suradnja može biti barem jednom mjesečno u 
popodnevnim satima kada je najveća frekvencija šetača pasa. 

 Vijeću Mjesnog odbora obratila se je mještanka iz naselja Brig s zahtjevom o potrebi 
orezivanja vegetacije koja ulazi u zračni prostor instalacija električne energije.  
Dobiven zahtjev dostavljen je Elektroprimorju i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i 
zatraženo da se poduzmu mjere prema nadležnosti. 

 Vijeću Mjesnog odbora obratio se je mještanin iz naselja Tijani u svezi potrebe postave 
signalizacije - znaka ograničenja brzine na početku ulaza u Dragu, u Tijane iz pravca Sv. Kuzma 
koja bi utjecala na usporavanje brzine kretanja vozila na cesti kroz naselje Tijani. 
Dobiven zahtjev dostavljen je Rijeka Prometu, te zatraženo da se isto razmotri i obavijesti o 
radnjama koje se planiraju poduzeti kako bi mogli dostaviti povratnu informaciju i mještanu. 

 Vijeću mjesnog odbora obratio se je mještanin iz naselja Orlići s zamolbom da se na lokaciji 
preko puta Orlići kbr.25 nalazi baja za preostali otpad na kojoj je pukla vodilica, te se ne može 
ni otvoriti ni zatvoriti, pa mole mještani tog dijela naselja za mogućnost zamjene iste kako bi 
spriječili da se vrećice s smećem ostavljaju uz spremnik. 
Nakon što je zahtjev proslijeđen K.D. „Čistoći“ d.o.o. izvršena je zamjena spremnika. 

 Vijeću mjesnog odbora obratio se je mještanin s zahtjevom da je potrebno očistiti šahtu od 
kanalizacije u ulici Brig kod kbr.69. 
Nakon što je zahtjev proslijeđen Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dobivena je 
povratna informacija da je K.D. „Vodovodu i kanalizaciji“ dan nalog da se očisti navedena šahta.  

 Vijeću mjesnog odbora obratila se je mještanka Pelinove Gore i dostavila prepisku s Odjelom 
gradske uprave za komunalni sustav po pitanju već prijavljenog komunalno nereda  na području 
ulice Pelinova Gora, od trgovine Brodokomerc do pothodnika ispod željezničke pruge, pa s tim 
u vezi postavila upit da li je moguće putem MO ishodovati postavljenje obavijesnih tabela o 
komunalnom redu i da li je moguće u suradnji s DVD- om, organizirati pranje ulice (hidrant je u 
blizini), jer vjeruje da nadležne službe neće poduzeti predložene mjere u svrhu postizanja reda 
na navedenom području.  
Vijeće Mjesnog odbora Draga zatražilo je od Odjela gradske uprave za komunalni sustav pomoć 
da se primjedbe mještanke Pelinove Gore uvaže te da se cesta od Brodokomercovog dućana 
pa do volte za Pelinovu Goru pomete i opere, a grane i ostalo smeće koje je odloženo uz 
kontejnere od smeća pokupi, a na koje se je već upozoravalo da se očisti. Isto tako zatraženo 
je da se prema prijedlogu mještanke odobri i postavi tabela o komunalnom redu kako bi spriječili 
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daljnje neodgovorne postupke mještana. Vijeće Mjesnog odbora predložilo je zajednički 
obilazak terena kako bi uz stručnu pomoć pokušali riješiti navedeno. 
Dobiven je odgovor Odjela gradske uprave za komunalni sustav da će se dati nalog K.D. 
„Čistoći“ d.o.o. za pometanjem navedene prometnice. Zatražena tabela s tekstom zabrane 
odlaganja otpada, biti će postavljena početkom iduće godine.  

 Mještanka iz naselja Tijani dostavila je mail Vijeću MO koji je pročitan u cijelosti koji glasi: 
„za učestalo krpanje dotrajalih vodovodnih cijevi potpisala se je peticija tražeći kompletnu 
izmjenu jer ovakvo krpanje uzrokuje svekolike probleme uključujući i financijske izdatke. Na 
relaciji od Svetog Kuzma do br. 2 u Tijanima gotovo dva puta mjesečno se izvode radovi, a 
rezultati radova funkcioniraju po principu "drži vodu dok majstori odu". Zanima me je li naša 
Peticija proslijeđena i kome? Kome se trebamo obratiti da bi naš problem bio ozbiljno shvaćen 
i riješen? Trebam li se obratiti Gradu, Županiji, ministarstvu? Zar je jedina mogućnost da se 
nešto postigne angažiranje medija?  
Lijepo molim da se pismeno očitujete o navedenom problemu i da mi odgovorite na postavljena 
pitanja.“ 
 
Mještanki je dostavljen odgovor da su zahtjev i peticija uredno zaprimljeni, te proslijeđeni 
nadležnim službama (u prilogu dopisi koje je VMO uputilo nadležnim službama i mještanki L.R. 
kao kontakt osobi zaprimljenog zahtjeva). 
U odgovoru Vijeće MO je navelo kako u potpunosti razumije nezadovoljstvo mještanke, te je 
poduzeto sve što je u moći MO da potakne nadležne službe da otklone navedeni problem što je 
prije moguće. 
Također je predsjednik VMO kontaktirao telefonskim putem sa nadležnom osobom, stručnim 
suradnikom za odnose s javnošću K.D. „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. 
Savjet koji VMO može dati što se tiče financijskih izdataka koje prouzrokuje učestalo puknuće 
cijevi je to da se podnese prigovor na račun u kojem se navodi da je povećana potrošnja vode 
nastala upravo radi neodržavanja i ne pravovremene sanacije vodovodnih cijevi te kojim ih se 
moli da navedeno uzmu u obzir i storniraju dio računa. 
Prigovor se upućuje K.D. „Vodovod i kanalizacija“. 
U nastavku su dostavljeni i kontakt brojevi odgovornih osoba u K.D. „Vodovod i kanalizaciji“  i 
Gradu Rijeci gdje se može provjeriti trenutni status oko navedenog problema. 
 
Nakon što je Vijeća MO dostavilo navedeno očitovanje, dobiven je mail mještanke u kojem stoji: 
„iz vašeg odgovora mi se čini da ne razumijete bit problema. Mi tražimo kompletnu, temeljitu i 
stručnu izmjenu vodovodnih cijevi jer krpanje ne donosi dugoročne rezultate. 
Što se tiče vašeg savjeta oko financijskih izdataka vezanog uz potrošnje vode, sve smo to 
odavno apsolvirali, a jedina "pogodnost" koju smo dobili je otplata duga u obrocima. 
Napominjem da u Tijanima većinom živi starije stanovništvo, uključujući i mene. 
Obratili smo se prvoj instituciji koja bi nam mogla pomoći. Po vašem odgovoru sam zaključila 
da je sve papirnato savršeno odrađeno, a nama trebaju konkretni, životni rezultati.“  
 
Vijeće MO je ponovo dostavilo mještanki odgovor da u potpunosti shvaća problem, te je Vijeće 
MO odmah zatražilo izmjenu trase vodovodnih cijevi kao što se može vidjeti iz upućenih dopisa 
prema K.D. „Vodovod i kanalizacija“ i peticije mještana koja je proslijeđena, te su obaviještene 
sve nadležne službe o navedenoj problematici. 
Vijeće MO voditi će računa o navedenoj problematici i nastojati urgirati kod nadležnih službi, te 
je zamolilo za malo strpljenja kako bi se pričekalo odgovore nadležnih službi. 
Zaključak  
VMO primilo na znanje. 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


